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Verslag vergadering 
Welzijns- en gezondheidsraad 
 

datum:  ............................ 11-05-2023 

uur:  .................................. 20.00 uur 

locatie:  ............................ administratief centrum, handelslei 167,2980 Zoersel, Raadzaal 

aanwezig:  ..................... Ann Van Ostaeyen (Ziekenhuis AZ Voorkempen – Patiëntenbegeleiding); Erik Breuls 

(Bibliotheek Zoersel – toelichting bib Sint Antonius); Robert Deckers (Welzijnsschakels), 

Smets Maria (Welzijnsschakels), Rita Laureyssens (Gemeenteraadslid); Els Schoepen 

(seniorenraad); Michael Heyvaert (gemeenteraadslid); Rita Stevens (Samana st. Elisabeth 

Zoersel); Christina Van Dommelen (Arts Rode kruis); Janne Verstrepen (gemeente en 

ocmw Zoersel); Katrien Schryvers (Schepen Sociale zaken); Diane Weyten (voorzitter 

welzijns- en gezondheidsraad); Celine Beirinckx (gemeente en ocmw Zoersel) 

verontschuldigd:  ........ Anita Luyckx (Rode Kruis); Jeroen Huygen (WZC Halmolen); Sven Devisscher (WZC De 

Buurt); Imke Aernouts (DVO Ferm kinderopvang); Elies Lefevre (Logo 

Antwerpen);  

verslag door:  ............... Celine Beirinckx  

 

 

PUNT 1. GOEDKEURING VORIG VERSLAG 

Els Schoepen – Seniorenraad vraagt om een rechtzetting in het vorige verslag bij het punt van de gele doos 

omtrent info na de vorige welzijn- en gezondheidsraad rond het betrekken van de huisartsen bij de gele doos 

en het initiatief dat kwam van hen om contact op te nemen. 

 

Els Schoepen - Seniorenraad vraagt om in de toekomst de vergadering te starten met opvolging van 

actiepunten uit vorige vergadering. Celine geeft aan dat dit inderdaad de bedoeling was en op de planning 

stond, maar niet op de agenda. Ze neemt het tegen volgende keer mee op de agenda. 

 

PUNT 2. VRAGEN AAN HET COLLEGE 

Christina Van Dommelen – arts rode kruis stelt opnieuw de vraag naar een parking voor personen met een 

handicap aan het postkantoor. Het is onmogelijk voor personen met een handicap om deze afstand te kunnen 

lopen. Christina heeft enkele foto’s genomen van een mogelijke plaats waar deze parking zou kunnen komen. 

De plaats zou meer dan 4m breed zijn, het fietspad, de weg en de bushalte worden niet geblokkeerd.  

 

Katrien geeft aan dat de vraag ook op de gemeenteraad is geweest. Vanuit het college werd bekeken of Bpost 

bereikbaar is via de achterzijde van het gebouw. Dit is echter niet mogelijk, de achterkant is van een andere 

eigenaar. Een parking voor personen met een handicap werd reeds bekeken, maar volgens de gegevens die zij 

doorkregen was de parkeerplaats niet breed genoeg.  

 

Christina heeft enkele foto’s genomen van een mogelijke parkingplaats die wel voldoende ruimte zou kunnen 

bieden. Katrien geeft aan het opnieuw te bekijken binnen het college.  
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PUNT 3. ACTIVITEITEN VERENIGINGEN EN ORGANISATIES 

26 mei 2023 Seniorenraad Lezing: Bijsluiter van een medicament – Gert Laekeman 

 Seniorenraad Wil een bevraging doen bij de leden over zitbanken. Ze willen 

hierbij graag de inbreng van de senioren die een zitbank wensen. 

(vb. bewoners uit de Tulpenlaan, die boodschappen doen naar 

Delhaize, doen dit vanuit een bepaald traject en missen een bank 

op bepaalde plaatsen)  

Malle zet op deze moment ook in op zitbanken. Er wordt aan hen 

de vraag gesteld op welke manier ze dit aanpakken.  

Ann van Ostaeyen stelt de vraag aan of het niet mogelijk is om dit 

in de gehele gemeente te bekijken. Er wordt aangegeven dat dit 

vertrekt vanuit de seniorenraad, maar dat dit zeker niet n de weg 

mag staat het breder te bekijken.  

 Digidak  Zij gingen met twee vrijwilligers naar de sociale kruidenier op 

donderdag en spraken mensen aan rond digitalisering. Iemand zat 

in het digidak lokaal op die moment en indien mensen dit wilden 

konden ze zich onmiddellijk gaan inschrijven. Ze wensen dit graag 

in september nog eens te herhalen.  

2e zondag van 

mei doelstelling 

 

Samana Zoersel Bloemenverkoop op de markt  
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PUNT 4. MEDEDELINGEN VANUIT HET SCHEPENCOLLEGE 

Zorgzame Buurten | volgende welzijns- en gezondheidsraad een uitgebreide toelichting. Hoe is uitbreiding 

mogelijk naar andere buurten zijn onder andere vragen waar we mee bezig zijn.  

- Er wordt aangevuld dat Halmolen ondertussen ook 1 keer per maand een warme maaltijd aanbiedt. 

Iedere 3e donderdag van de maand, waar iedereen zich kan inschrijven.  

 

Binnen onze sociale kruidenier is er ondertussen de actie geweest van de hygiëneproducten, waar mensen 

met een Z|pas hun eigen verzorgingsproducten konden kiezen.  

 

PUNT 5. KERSTMARKT 2023 | VOORSTELLING + KEUZE CENTRALE PROJECTEN 

Ieder jaar worden er twee projecten gesteund vanuit de winst van de kerstmarkt. Het ene jaar is dit een 3e 

wereld project, het andere jaar een 4e wereld. Dit jaar is het een 4e wereldproject of een sociaal project. We 

hebben een oproep gedaan, maar hieruit kwamen geen aanvragen.  

 

Vanuit de welzijns- en gezondheidsraad wordt daarom het voorstel gedaan om enerzijds de welzijnsschakels 

Malle – Zoersel en anderzijds sociale kruidenier ‘de NetZak’ als project naar voor te schuiven. De twee 

voorstellen worden unaniem goedgekeurd door de welzijns- en gezondheidsraad.   

 

Bijkomend komt de vraag: Hoe loopt het project rond armoedebeleid in Scholen?  

Esther volgt binnen gemeente en ocmw Zoersel het thema armoede op. Ze volgt de cusus van Krijt vzw rond 

armoede op school. Beuk en noot stapte als eerste school in, hier gebeurde reeds een grote bevraging van 

ouders en leerkrachten. Waaruit enkele acties en initatieven zijn uitgerold. Hopelijk kunnen we nu een nieuwe 

school gemotiveerd vinden om hier rond verder te werken. We vragen aan Esther om ook hier volgende keer 

een toelichting rond te komen geven.  

 

PUNT 6. NIEUWE BIB SINT-ANTONIUS (BEVRAGING) 

Toelichting door Erik Breuls 

 

Momenteel loopt er een bevraging naar een nieuw bibliotheekfiliaal op de locatie van het voormalige 

politiecommissariaat of de huidige bibliotheek van Sint Antonius. In samenwerking met de volgende 

partners, Kamp C, energiecoöperatie Zonnewind en Blue Synergy, een Spaanse partner die advies geeft 

rond het betrekken van sociaal kwetsbare personen, stapte gemeente en ocmw Zoersel in het project van 

Eyes – Hearts – Hands Urban Revolution. Met dit project willen we in Sint-Antonius een nieuwe 

bibliotheek ontwikkelen. In oktober 2022 gingen we met zeven andere Europese steden en gemeenten 

van start met dit project. 

 

Het project ondersteunt vernieuwende en duurzame bouwinitiatieven. Hiervoor zullen we samenwerken 

met verschillende partners. Het verbinden van de gemeenschap op vlak van educatie, ondernemers, het 

verenigingsleven enz... staat centraal in dit project.  

Een bibliotheek is namelijk op de dag van vandaag geëvolueerd naar een plaats om te ontmoeten, (van 

elkaar) te leren, (elkaar) te inspireren en te creëren. Deze vier functies sluiten nauw aan bij de verbinding 

van de inwoners en de gemeenschap. 

 

Bevraging: 

Nog tot 23 augustus kunt u de bevraging digitaal invullen via www.zoersel.be/ehhur. Je kan de bevraging 

zowel als burger of als vereniging invullen. Afhankelijk hiervan krijgt u een verschil aan vragen. Invullen 

duurt ongeveer een 10 tal minuten. Momenteel werd de bevraging 86 keer ingevuld. De bedoeling is om 

tegen september tot een projectvoorstel te komen en daar de beste uit te kiezen. 

http://www.zoersel.be/ehhur
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De bevraging wil voornamelijk pijlen naar waar het zwaartepunt moet liggen. Vb. lezingen over bepaalde 

onderwerken, een tasje koffie kunnen drinken met een krant,…  

 

Lukt het niet om de bevraging digitaal in te vullen, dan kunt u ook langs gaan in de bibliotheek voor een 

bevraging op papier.  

 

Meer informatie? Bekijk de powerpoint in bijlage.  

 

PUNT 7. GEZONDHEID & PREVENTIE – WERKGROEP PREVENTIE MALLE ZOERSEL 

We zijn opnieuw opgestart met deze werkgroep waarbij we een aantal zaken aan het opzetten zijn. Zo hebben 

we drie 10.000 stappen wandelingen in iedere deelgemeente en WSV de Natuurvrienden hebben uitgewerkt. 

Daarnaast lanceerde we 2 voetgangerscirkels die vertrekken in Halmolen en WZC de Buurt.  

 

Gelukswandeling 

Daarnaast lanceren we in juni ook de gelukswandeling die gebaseerd is op de geluksdriehoek. De 

gelukswandeling zal doorgaan over het visbeekpad, een bestaande wandeling die loopt over de gemeente 

Zoersel en de gemeente Malle.  

 

Iedere maand zullen we een andere activiteit in de kijker zetten. Diane Weyten zal de wandeling ook 

bezorgen aan de leden van de seniorenraad die telkens 8km gaan wandelen. Els Schoepen vult aan dat 

ze ook wil bekijken of ze de wandeling zelf ook iets korter kunnen maken.  

 

10-daagse van de geestelijke gezondheid.  

We willen inzetten op zoveel mogelijk spreuken in het straatbeeld. Wil je als vereniging of organisatie ook 

iets organiseren rond de 10-daagse van de geestelijke gezondheid. Neem zeker contact op met Celine.  

 

Bijkomende vraag: er wordt gevraagd naar een update rond de Gele doos  

De evaluatie is bezig maar moet weloverwogen gebeuren. We hopen zo snel mogelijk samen te zitten met 

enkele belangrijke partners rond deze gele doos en een mogelijke uitrol.  

 

PUNT 8. IEDEREEN DIGITAAL/ DIGIBANKEN  

Toelichting door Janne Verstrepen 

Er lopen momenteel twee projecten rond digitale inclusie of e-inclusie.  

Enerzijds digibanken, dat samen met 7 gemeenten georganiseerd wordt en waarbij de coördinator een 

medewerker van Kina is. De subsidies komen vanuit Europa.  

Anderzijds, iedereen digitaal vertrekt vanuit de Vlaamse strategische doelstelling rond gelijke kansen.  

De powerpoint die gebruikt werd voor de toelichting kunt u terugvinden in bijlage.  

 

Bij digidak werd reeds ook de voorstelling gegeven en werden enkele opmerking doorgegeven die in de 

vergadering van e-inclusie zullen worden bekeken.  

 

Janne geeft aan dat input zeker welkom is. Er ontstaat het idee om bij de welzijnsschakels en de seniorenraad 

een toelichting te geven.  

 

VARIA 

Velodroomfabriek  

Er wordt een vraag gesteld omtrent de velodroomfabriek waarbij de 3 zorgvoorzieningen vanuit Emmaüs een 

werking opzetten. Begin juni zal er een voorstelling doorgaan rond deze velodroomfabriek.  
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Buurtfeest  

Op 25 juni zal er opnieuw een buurtfeest georganiseerd worden in Zoersel.  

 

Valpreventie  

Els Schoepen wil Celine bedanken voor de voorstelling en infobrochures rond Valpreventie die ze voorzien had 

voor de senioreraad. Dit was samen met een theatervoorstelling die doorging rond valpreventie.  

  

Aanvraag personenvervoer  

Er kunnen nog steeds aanvragen gedaan worden rond terugbetaling personenvervoer. Dit is een toelage voor 

Zoerselse verenigingen die activiteiten organiseren voor sociale kansengroepen. We komen als gemeente 

tussen in de vervoerskost met een kilometervergoeding. 

Het gaat om georganiseerd vervoer voor meerdere personen. (Geen individuele tussenkomst.) 

 

Meer informatie + hoe aanvragen kan je terugvinden op onze website: https://www.zoersel.be/leven-en-

welzijn/sociale-dienstverlening/financi%C3%ABle-hulp/toelage-voor-personenvervoer-voor-sociale-doeleinden . 

 

 

VOLGENDE VERGADERING 

Op do 14-09-2022 om 20.00 uur in de raadzaal 

 

 

https://www.zoersel.be/leven-en-welzijn/sociale-dienstverlening/financi%C3%ABle-hulp/toelage-voor-personenvervoer-voor-sociale-doeleinden
https://www.zoersel.be/leven-en-welzijn/sociale-dienstverlening/financi%C3%ABle-hulp/toelage-voor-personenvervoer-voor-sociale-doeleinden

